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1、Do you have a map? Because I just k货币的基本职能eep los雪娜ing in董事会办公室 your eyes.

你有地图么?因为我刚在你的眼神记叙文6要素中迷失了.

2、You are everything to me, and I w583as so blessed when god sent you here for me.

你是我的一切,我是如此幸运上帝让你来到我身边.

3、If I could rearrange the alphabet,I’d put Y and I together.

如果我能重新来排列字母,我要把Y(你)跟I(我)在一起.

4、It’s not being in love that makes me happy, but is being in loving with you.

不是恋爱的感觉让我幸福而是爱上你的感觉让我幸福.

5、Do you understand the feeling of missing someone? It is just like that you will spend a long hard time to
turn the ice-cold water you have drunk into tears.

你知道思念一个人的滋味吗，就像喝了一大杯冰水，然后用很长很长的时间流成热泪。

6、I know you like this song most and I know what you are thinking about ,too, I miss you .

我知道你最喜欢这首歌，我也知道你的心思，我想你。

7、Do you know there is someone thinking of you and caring you all the time ? Your smiling eyes are just
like the sparkling stars hanging on the curtain of my heart.

你知道么，有个人时时想念着你，惦记你，你含笑的眼睛，象星光闪闪，缀在我的心幕上，夜夜
亮晶晶。

8、I miss you so deeply that my love just like a kite has broken its line and won’t stop flying until it reaches
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you at last.

长长的思念，就像风筝断了线，飘啊飘啊，飘到你的身边。

9、Love is a fire which burns unseen.

爱情是无形燃烧的火焰。
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